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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 

 

 

 

 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 31 ianuarie 2019, 

 în şedinţa ordinară a Consiliului Local 
 

 

 

 Prin Dispoziţia nr.87 din 25 ianuarie 2019 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 

ordinară a Consiliului local din data 31 ianuarie 2019, ora 1400, care are loc în sala de 

şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 

  

Prezenţi:  
       

1. Sîrbu Mitică 

2. Neacşu Lucian 

3. Ciocîltan-Falan Corina Ionela 

4. Nichita Tereza 

5. Muscalu Ionel 

6. Ilie Clement 

7. Săndulescu Petronela Marinela 

8. Dragomir Ion 

9. Pălăngeanu Dunia 

10. Sîrbu Adelina Veronica 

11. Matei Mihai 

12. Oprişan Gigi 

13. Ţigănilă George 

14. Pick  Ladislau 

15. Ciulacu Mirela 

16. Vladu Alexandru 

17. Cioacă Ionuţ 

18. Ionescu Liviu-Ovidiu 

19. Gâdea Gheorghe 

20. Meclea Alina 

21. Anghelescu Adrian Valentin 
 

 

 

 
 

Preşedinte de şedinţă este doamna Ciocîltan Falan Corina Ionela, aleasă prin 

H.C.L. nr.516 din 28 noiembrie 2018. 
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Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Bună ziua, doamnelor și 

domnilor! Începem ședința de astăzi prin a asculta imnul de stat al României.  

Vă mulțumesc! Dau cuvântul doamnei Băiceanu pentru prezență. 

Doamna secretar Băiceanu Liliana: Sunt prezenţi toți consilierii. 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela:  Mulțumesc! Înainte de a intra în 

ordinea de zi, supun la vot procesul verbal din data de 19 decembrie 2018. Cine este 

pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Supun la vot procesul verbal din data de 08 ianuarie 2019. Cine este pentru? 21 

voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Supun la vot procesul verbal din data de 28 ianuarie 2019. Cine este pentru? 21 

voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Trecem la votarea ordinii de zi care are 24 de puncte. 

 Domnul primar Barbu Nicolae: Dacă îmi permiteți, aș dori să retragem punctul 22 

de pe ordinea de zi, privind acordarea unui mandat special reprezentantului Municipiului 

Giurgiu în Adunarea Generală a Acționarilor la Administrația Zonei Libere Giurgiu S.A., 

să aprobe achiziționarea de servicii de consultanță, asistență și reprezentare juridică și să-l 

reintroducem sub o altă formă. A trecut prin comisii. Erau sume un pic cam mari și ne-am 

mai uitat pe partea financiară și se modifică. Deci, îll retrag și revine modificat. 

Și să introduceți pe ordinea de zi cinci puncte suplimentare și vă spun de ce: 

 - Punctul 01: proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special domnului 

Neacșu Lucian, reprezentantul Municipiului Giurgiu în Adunarea Generală a Acționarilor 

la Administrația Zonei Libere Giurgiu S.A. pentru aprobarea achiziționării de servicii de 

consultanță, asistență și reprezentare juridică, în condițiile legii; 

 - Punctul 02: proiect de hotărâre privind aprobarea achiziției de servicii juridice 

pentru asistență și reprezentare în dosarul nr.4.158/2018 aflat pe rolul Tribunalului Galați; 

- Punctul 03: proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii contractului privind 

delegarea gestiunii serviciului public de administrare a domeniului public și privat până 

la 31.12.2019; 

- Punctul 04: proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, 

pentru obiectivul de investiții ”Reamenajarea Parcului Fabrica de Zahăr”; 

- Punctul 05: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unei Convenții între 

Municipiul Giurgiu și Societatea Comercială PAZĂ PUBLICĂ GIURGIU S.A.. 

Proiectul privind aprobarea aderării Municipiului Giurgiu la Asociația de 

Dezvoltare Intercomunitară ”GIURGIU SUD”, la comisii și în cadrul executivului au fost 

discuții mult mai aprinse și până la urmă bazate pe o realitate pe care noi deja am 

demarat-o. Acest A.D.I. a fost inițiat de către o serie de comune din județul Giurgiu 

pentru a efectua transportul intrajudețean. Ca să se închidă inelul acesta de transport 

intrajudețean trebuia să intre și municipiul Giurgiu. Anul trecut, în luna octombrie, 

noiembrie, am trimis la Jurnalul Uniunii Europene, intenția de atribuire directă a 

serviciului de transport public local în municipiul Giurgiu către Tracum. Acum, văzând 

faptul că aderăm la un A.D.I. de transport, am vrut să ne asigurăm, să nu-l aprobăm astăzi 

și să ne asigurăm că nu intervin alte modificări vis-a-vis de ce am declarat la Jurnalul 
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Uniunii Europene și că acest A.D.I. va prelua, prin acest A.D.I. se va prelua și transportul 

local în municipiul Giurgiu. Vin în contradicție cu ceea ce noi am transmis către Jurnalul 

Uniunii Europene. De aceea, pentru a avea date suplimentare privind această situație, nu-l 

mai trecem pe ordinea de zi astăzi și nici nu avea avizul favorabil al comisiilor, dar nu-l 

mai trecem pentru a ne edifica până la urmă despre ce e vorba și nu a încălca acea 

prevedere și să nu punem în pericol un proiect de 20 și ceva de milioane de euro. 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Supun la vot ordinea de zi. Cine 

este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 1: proiect de hotărâre aprobarea instituirii taxei speciale pentru 

promovarea turistică a Municipiului Giurgiu 
 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  
 

Punctul 2: proiect de hotărâre privind aprobarea aprobarea modificării și 

completării Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Giurgiu 

nr.518/19.12.2018 privind stabilirea impozitelor şi taxelor locale pentru anul 

fiscal 2019 
 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  
 

Punctul 3: proiect de hotărâre privind aprobarea completării şi modificării 

Regulamentului de organizare şi executare a transportului de persoane, mărfuri 

sau bunuri în regim de taxi în Municipiul Giurgiu şi a Contractului de atribuire 

în gestiune delegată a serviciului de transport în regim de taxi 

 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice. 
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Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 4: proiect de hotărâre privind aprobarea alipirii unor terenuri situate în 

intravilanul Municipiului Giurgiu 

 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela:  Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri? 

 

Punctul 5: proiect de hotărâre privind aprobarea includerii în inventarul 

domeniului public al Municipiului Giurgiu a unui obiectiv de investiție situat în 

zona Punctului Termic nr.15 din Municipiul Giurgiu și transmiterea acestuia în 

administrare către Direcția Poliției Locale Giurgiu 

 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri? 

 

Punctul 6: proiect de hotărâre privind acceptarea ofertei de donație constând în 

„Construcţie uşoară tip Pavilion” situată în Municipiul Giurgiu 

 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
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Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri? 

 

Punctul 7: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării avizului de principiu 

în vederea întocmirii studiului de oportunitate, raportului de evaluare, caietului 

de sarcini, documentației de atribuire și instrucțiunile, precum și criteriile de 

evaluare pentru organizarea şi desfăşurarea procedurii de concesionare prin 

licitaţie publică a imobilului - PT 88, situat în strada Negru Vodă, FN, adiacent 

bloc B5 
 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 8: proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie publică 

cu strigare a unui spaţiu situat în incinta Colegiului Național „Ion Maiorescu” 

 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela:  Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? 

Doamna consilier Meclea Alina: Aș vrea să se consemneze că nu particip la vot la 

acest proiect. 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri? 
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Punctul 09: proiect de hotărâre privind aprobarea includerii în inventarul 

domeniului public al Municipiului Giurgiu a obiectivului de investiție „Bazin de 

înot didactic” situat în Zona de agrement „Steaua Dunării”, trecerea în 

domeniul public al Municipiului Giurgiu a terenului în suprafaţă de 3.000,00 

mp. și transmiterea acestuia în administrarea Inspectoratului Şcolar Judeţean 

Giurgiu prin Liceul Teoretic „Tudor Vianu” Giurgiu 

 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela:  Discuţii? 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Nu particip la vot. 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela:  Discuţii? Dacă nu sunt, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri? 

 

Punctul 10: proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de acţiuni sau de 

lucrări de interes local ce urmează a fi prestate de persoanele apte de muncă 

beneficiare de ajutor social 

 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri? 

 

Punctul 11: proiect de hotărâre privind aprobarea continuării Acordului de 

parteneriat în anul 2019 în sumă de 15.000 lei, cu Biblioteca Județeană „I.A. 

Bassarabescu” Giurgiu, instituție aflată în subordinea Consiliului Județean 

Giurgiu, în conformitate cu Hotărârea Consiliului Local al Municipiului 

Giurgiu nr.308/26.07.2018 

 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de 

învăţământ. 
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Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 12: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de 

parteneriat între Municipiul Giurgiu şi Şcoala Gimnazială nr.10, pentru 

sustenabilitatea proiectelor „Oportunităţi egale la educaţie pentru o societate 

incluzivă” şi „Şcoala după şcoală - primul pas spre succesul şcolar şi 

profesional”, pentru perioada ianuarie - iunie 2019 

 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de 

învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 13: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de 

parteneriat între Municipiul Giurgiu şi Şcoala Gimnazială nr.10, pentru 

sustenabilitatea proiectului „Copiii şi părinţii romi vor la şcoală”, pentru 

perioada ianuarie - iunie 2019 

 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de 

învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  
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Punctul 14: proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 15.000 lei, 

Școlii Postliceale Sanitare Giurgiu 

 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de 

învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 15: proiect de hotărâre privind aprobarea Reţelei şcolare din Municipiul 

Giurgiu pentru anul şcolar 2019-2020 

 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de 

învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela:  Discuţii? 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Nu particip la vot. 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 16: proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri şi 

cheltuieli al Societății Comerciale Administraţia Zonei Libere Giurgiu S.A. pe 

anul 2019 

 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  
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Punctul 17: proiect de hotărâre privind aprobarea nivelului minim al tarifelor 

pentru anul 2019 practicate de către Societatea Comercială Administrația Zonei 

Libere Giurgiu S.A. 

 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 18: proiect de hotărâre privind aprobarea organizării licitației de 

subconcesionare teren în data de 28.02.2019 și aprobarea documentației de 

atribuire necesare desfășurării licitației organizate de Societatea Comercială 

Administrația Zonei Libere Giurgiu S.A. 

 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela:  Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri? 

 

Punctul 19: proiect de hotărâre privind aprobarea continuării în anul 2019 a 

Acordului de parteneriat între Municipiul Giurgiu şi unităţile de învăţământ 

liceale şi gimnaziale din Municipiul Giurgiu, în conformitate cu Hotărârea 

Consiliului Local al Municipiului Giurgiu nr.420/18.10.2018 

 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de 

învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
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Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 20: proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru 

funcționarii publici și personalul contractual din cadrul familiei ocupaționale 

„Administrație” din Aparatul de specialitate al Primarului și serviciile publice 

din subordinea Consiliului Local, care se vor acorda în anul 2019 

 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri? 

Domnul primar Barbu Nicolae: După cum ați observat, nu cred că v-ați mai 

confruntat cu un așa aspect, ca la sfârșitul lunii ianuarie să nu aprobăm bugetul de 

venituri și cheltuieli al Primăriei și al UAT-ului Giurgiu. Cred eu, că a mai fost într-un an, 

dar pe la jumătatea lunii, am venit cu sumele care veneau de la bugetul statului, cu acele 

alocări de la bugetul statului. Aveam bugetul de venituri proprii și veneam și cu acele 

alocări și cred că pe la jumătatea lunii ianuarie, reușeam să facem bugetul și să venim să-l 

aprobăm. Suntem la sfârșitul lunii ianuarie și nu că nu am putut să venim cu bugetul, dar 

nu avem nici ce-a mai mică șansă ca până pe la sfârșitul lunii februarie, să zicem că avem 

conturate sumele care ne sunt alocate de la bugetul de stat. 

Zilele trecute am fost la, cu AMR-ul, atât la Ministerul de Finanțe, cât și ieri la 

Guvern. S-a încercat să se pună în aplicare prin programul de guvernare și de alocare a 

întregii sume din impozitul pe venit, să revină administrațiilor locale. S-a îndeplinit 

această cerință, 60% din sume să revină UAT-urilor direct, urmând ca celelalte sume să 

vină prin direcțiile finanțelor publice sau prin Consiliile Județene. Ni s-a aprobat aceste 

sume, dar la pachet am luat și plata însoțitorilor persoanelor cu handicap. Am făcut astăzi 

o situație, pentru că dacă ieri ne-a pus la dispoziție această situație, am făcut astăzi un 

calcul simplu, cât am primit anul trecut, cât vom primi anul acesta pe formulă și am fi 

avut un excedent de aproape 84 de miliarde. Lucru bun! Aproape 2 milioane de euro, 

puteam face ceva investiții în municipiul Giurgiu. Deci, se vedea un trend  ascendent al 

alocărilor și crescător al alocărilor bugetare. Numai că, ni s-a pus în cârcă să plătim 

salariile însoțitorilor persoanelor cu dizabilități. Și dacă anul trecut au fost în jur de 17 

milioane, adică 170 de miliarde, faptul că aceste persoane au intrat în grila de salarizare, 

în acea grilă de salarizare care le permite creșterea cu 25% a salariilor în următorii patru 

ani, plus norma de hrană și voucherul de călătorie, de vacanță, a făcut ca această sumă se 

se ducă la aproape 24 de milioane, 240 de miliarde. Deci, am primit 84 de miliarde și 
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trebuie  să plătim 24 de miliarde. Asta înseamnă un deficit de aproape 15 miliarde și 

ceva. 

Am ținut legătura în tot acest timp și cu domnul ministru Bădălău și cu AMR-ul. 

Am făcut o centralizare și spun că aceste cifre au ajuns deja pe masa Guvernului și cred 

eu, că la ultima discuție pe care am avut-o ieri cu doamna prim-ministru, ministrul 

finanțelor și cu domnul consilier Vîlcov și cu domnul Bădălău, la toate aceste discuții s-a 

spus să se ia în calcul ca după ce vom ajunge la unitățile noastre administrativ-teritoriale 

și vom face calculele, să vedem care este impactul. Și astăzi am transmis, este o discuție 

în acest moment la Guvern și am speranța că lucrurile acestea se vor rezolva, pentru că, 

chiar nu ai cum să împovărezi administrația locală cu aceste sume. Nu că nu mai putem 

face investiții, dar nici nu avem de unde tăia. Investiții noi nu am venit cu ele și nu vom 

veni decât dacă avem un excedent. Avem lucrări în continuare la care suntem obligați 

prin legea bugetului să le asigurăm sursele.  

Și pentru că astăzi ați aprobat nivelul de salarizare, vreau să vă spun și dvs. și să le 

spun și cetățenilor, că acea obligativitate de a asigura două norme de hrană și un voucher 

de călătorie pentru anul următor, au fost incluse în salariul celor din Primărie, prin 

diminuarea salariului, includerea acestor cheltuieli și menținerea la nivelul anului 2018. 

Deci, în acest moment, salariații din toată structura administrație vor primi aceleași sume 

de bani, dar defalcat, scade salariul și intră norma de hrană. Nu este un lucru corect, 

pentru că salariul e salariu și se calculează la pensie, iar norma de hrană nu cred că intră 

la pensie, intră doar la impozit și la alte lucruri. Deci, în acest moment am micșorat 

salariile în toată administrația pe considerentul că vor primi aceeași sumă de bani. Am 

avut două variante și zic eu, că și sindicatele și personalul din Primărie, împreună am luat 

această decizie. Cea de-a doua era de a face disponibilizări în limita sumelor care veneau 

suplimentar de a fi susținute. 

Ca o cifră să știți ca și consilieri, până la urmă care erau costurile. În 2016 costurile 

cu salarizarea reprezentau 188 de miliarde, în 2017 prin aplicarea legii salarizării unitare 

și a deciziei Curții Constituționale s-au dus în 260 de miliarde, în 2018 ne-am dus în 280 

și dacă am fi pus în aplicare ne-am fi dus în 300 și ceva de miliarde. Veniturile proprii ale 

municipiului din impozite și taxe nu depășesc 280-290 de miliarde. 300 am avut, că am 

avut amenzi foarte multe încasate anul trecut, dar nu depășesc veniturile din impozite și 

taxe 260-270 de miliarde. Acestea sunt datele! Așteptăm votul în plen peste două 

săptămâni, al bugetului, așteptăm să se concretizeze aceste amendamente și am speranța 

că vom veni la sfârșitul lunii cu zâmbetul pe față și să aprobăm un buget unde să avem un 

excedent de venituri și să putem face investiții. Vă mulțumesc! 

 

Punctul 21: proiect de hotărâre privind desemnarea supleantului unuia dintre 

membrii Comisiei de evaluare a ofertelor pentru licitațiile de subconcesiune de 

teren organizate de către Societatea Comercială Administrația Zonei Libere 

Giurgiu S.A. 

 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
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Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Propun ca membru supleant pe doamna Dunia 

Pălăngeanu. 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 22: proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului Municipiului Giurgiu în Adunarea Generală a Acționarilor la 

Administrația Zonei Libere Giurgiu S.A., să aprobe achiziționarea de servicii de 

consultanță, asistență și reprezentare juridică, în condițiile legii - retras 

 

Punctul 23: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării componenței 

Comisiei Locale de Ordine Publică a Municipiului Giurgiu 
 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 24: proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului Municipiului Giurgiu în Adunarea Generală a Acționarilor la 

S.C. APA SERVICE S.A. Giurgiu 

 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul S01: proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 

domnului Neacșu Lucian, reprezentantul Municipiului Giurgiu în Adunarea 

Generală a Acționarilor la Administrația Zonei Libere Giurgiu S.A. pentru 

aprobarea achiziționării de servicii de consultanță, asistență și reprezentare 

juridică, în condițiile legii 

 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
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Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul S02: proiect de hotărâre privind aprobarea achiziției de servicii juridice 

pentru asistență și reprezentare în dosarul nr.4.158/2018 aflat pe rolul 

Tribunalului Galați 

 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri? 1 abținere (domnul Matei Mihai). 

 

Punctul S03: proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii contractului 

privind delegarea gestiunii serviciului public de administrare a domeniului 

public și privat până la 31.12.2019 

 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul S04: proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-

economici, pentru obiectivul de investiții ”Reamenajarea Parcului Fabrica de 

Zahăr” 

 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  
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Punctul S05: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unei Convenții 

între Municipiul Giurgiu și Societatea Comercială PAZĂ PUBLICĂ GIURGIU 

S.A. 

 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Diverse: 

 

Domnul consilier Țigănilă George: Aș vrea domnule primar, dacă se poate să se 

trimită un utilaj pe Linia Videle deoarece pe acea stradă nu se mai poate circula. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Linia Videle sau Intrarea Videle? 

Domnul consilier Țigănilă George: Linia Videle! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Ca să se îndrepte, da? 

Domnul consilier Țigănilă George: Da. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Este o groapă mare la intrare. Condițiile 

meteorologice nu-ți permit să aduci utilaje. Dacă aduci grederul când e ud și noroi, nu 

faci nimic și împrăștii noroi. Așteptăm să avem condiții bune și apoi intrăm și completăm 

în acele gropi cu material, că dacă răzuim, nu facem nimic. 

Domnul consilier Țigănilă George: Nu e de completat, e de îndreptat. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Este umed după zăpadă, după ploaie, nu poți să 

intri cu grederul, nu poți să nivelezi. 

Domnul consilier Țigănilă George: Dar, rămâne în atenția dvs.! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Rămâne. Totdeauna, străzile de piatră și pământ, 

atunci când în primăvară timpul a permis, D.A.D.P.-ul, de aceea am și prelungit, că nu 

mai aveau din februarie contract. D.A.D.P.-ul contractează servicii cu Primăria de a 

nivela, de a scarifica pe aceste străzi de piatră și pământ și de a duce la un standard cât de 

cât circulabil. 

Domnul consilier Muscalu Ionel: Întrebarea pe care o pun, cred că și-o pun foarte 

mulți dintre concetățenii noștri, pentru că v-am văzut, am auzit deja, este o problemă 

începând cu 15 februarie cu preluarea deșeurilor menajere. Această firmă care a avut 

contract până acum, a denunțat contractul și va pleca. Sigur, că sunt mai multe întrebări 

referitoare la cine va prelua gunoiul menajer, cu cine vor face contracte și așa mai 

departe. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da! E o întrebare destul de bună! Noi am ieșit și în 

conferință de presă și am transmis. Și Consiliul Județean a ieșit și a transmis. Eu zic că la 
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sfârșitul săptămânii trecute a fost convocat Consiliul Județean, Comitetul Județean pentru 

Situații de Urgență. S-a constatat o stare de urgență și necesitate, ca primă fază de 

contractare directă a unui serviciu de salubrizare în municipiul Giurgiu până la finalizarea 

licitației care deja este o procedură de durată. Și toate aceste lucruri sunt în sarcina 

A.D.I.-ului și a Consiliului Județean. Municipiul Giurgiu, ca și toate primăriile care fac 

parte din zona 1 și zona 3, zonă care era deservită de către Girexim, nu au nici o 

posibilitate de a contracta direct serviciul acesta, pentru că noi suntem semnatarii unei 

convenții în Asociația de Dezvoltare Intercomunitară, s-a semnat acel proiect cu finanțare 

europeană. Faptul că ieșim de A.D.I. ca să putem contracta, noi atâta timp cât suntem 

A.D.I., nu avem posibilitatea să contractăm. Ca să contractăm direct, trebuie să ieșim din 

A.D.I., dar ieșind din A.D.I., intrăm sub incidența cealaltă că trebuie să dăm toți banii 

înapoi sau cota noastră de finanțare europeană la acest proiect, trebuie s-o rambursăm 

înapoi. 

Din câte am înțeles și am discutat și cu domnul Mina și iarăși revin, s-a implicat și 

domnul Bădălău în această problemă la nivel de minister, zicem că am fi pe drumul cel 

bun. Adică, din discuții, dar nu poți să te lansezi în discuții când ești în fază de 

precontractare, dar pot să spun că și-a manifestat intenția de a prelua zona 1 și zona 3, 

operatorul privat care operează în zona 2 și 4, Ecogreen, parcă așa se numește. Și a spus 

că are capacitatea de a prelua și municipiul Giurgiu. 

Eu nu am înțeles niciodată această firmă Girexim, și cum a câștigat licitația și cum 

a funcționat și cum a făcut serviciu în municipiul Giurgiu. Ieri am primit o adresă în care 

mi-au spus că: vă informăm că nu mai facem serviciu în municipiul Giurgiu din data de 

15 februarie, dar totodată, dacă vreți, vă punem la dispoziție toate utilajele noastre sub 

formă de chirie, să faceți dvs.. Și am rămas blocat. Păi, cum să-mi dai utilajele să fac eu, 

când eu nu am atestat să fac acest lucru, nu am autorizație, nu pot să fac, nu am oameni, 

nu am infrastructură. Chiar nu am înțeles! Până la urmă nu suntem parte în contract, adică 

nu avem cum să facem noi. Putea să spună: dăm A.D.I.-ului și A.D.I.-ul să preia printr-o 

firmă sau să-i dea, nu știu care e forma. 

Ceea ce pot să spun e că sunt preocupări foarte mari la nivelul Consiliului 

Județean, la nivelul A.D.I.-ului, de a rezolva onorabil și eu știu, în deplină concordanță cu 

cerințele de mediu, această problemă. Primăria, vă spuneam, ca și celelalte primării, nu se 

pot implica. Sub nici o formă nu putem să facem noi. Noi doar insistăm pe lângă A.D.I. și 

Consiliul Județean să urgenteze. Am înțeles că săptămâna viitoare va mai fi un Comitet 

Județean pentru Situații de Urgență în care să se constate definitiv această stare de 

urgență și necesitate, urmând ca imediat să preia de pe piață o firmă. Ce mă sperie pe 

mine, e că nu știm cum vom face decontarea acestor servicii. Aici este o altă problemă! 

Eu sper că nu vom trece prin situațiile prin care au trecut, sau problemele pe care le-au 

trecut Orșova, când aproape o lună și ceva, nimeni nu a luat gunoiul. 

Eu o să mai am tot la ”Diverse” - pentru societățile subordonate Consiliului Local. 

După cum ați observat, Administrația Zonei Libere și-a prezentat bugetul de venituri și 

cheltuieli. Dvs., la început de an v-am dat un nivel maxim de încadrare, să-l aveți în 

contractele pe care le vom avea și le vom semna cu Primăria. Față de acele sume, nu cred 

că vom veni cu alte sume suplimentare. De aceea, aveți o adresă și aveți un nivel al 
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veniturilor de la administrația locală, eu zic, că trebuie să începeți să vă fundamentați 

bugetul. Sunteți societăți comerciale, nu aveți problemă cu bugetul statului, nu puteți să 

mergeți... Bine, legea spune că puteți să mergeți 1/12, dar nu aveți nici o treabă. De aceea 

începeți să vă fundamentați bugetele. V-am transmis hârtii cu limita maximă a alocărilor 

pe care municipalitatea le va face pentru servicii. Plecând de la acele date, fundamentați-

vă bugetul și în baza acestei fundamentări luați-vă măsurile de rigoare privind încadrarea 

în aceste sume. 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Declar închisă ședința și vă 

mulțumesc pentru participare! 

 

Şedinţa se încheie la ora 1438. 
 

 

 

          P R E Ş E D I N T E, 
 

   Ciocîltan Falan Corina Ionela          SECRETAR, 

           

                                     Băiceanu Liliana                   ÎNTOCMIT, 
                                  

                     Stanciu Violeta 
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